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علی پروین، کارتن خواب ها و 
ممنوعیت قلیان!

علی پروین، اســطوره باشــگاه پرسپولیس و 
تیم ملی شامگاه پنجشنبه در مجموعه ورزشی 
گلاب میهمان  بازی کارتن خواب های بهبودیافته 
بود. پروین در این باره گفت: »خودم تمام معتادان 
را  سال ۶۱- ۶۰، به امجدیه برده و تمرین می دادم 
اما نه به این شــکلی کــه الان جمعیت مردمی 
پردیس پارک انجام می دهند. وقتی دیدم، کیف 
کردم. من از همیــن الان اعلام می کنم که از این 
پس کنار این عزیزان هستم. دوست دارم جوان ها 
سالم باشند چون خودم با این سن و  سال دست به 
پاکت سیگار نزده ام. کسی جرأت ندارد جلوی من 
قلیان بکشد و لب به مشروبات الکلی نزده ام؛ اینها 

حسنی است که خدا به آدم می دهد.«

داد
روی

نیره خادمی| انگار همدردی ها با مردم کرمانشــاه 
همیشه در حد حرف است و در زمان عمل، همه چیز رنگ 
 دیگری می گیرد. مثل حالا که جشنواره موسیقی فجر 
برای نخستین بار در کرمانشاه برگزار می شود، اما نگاهی 
 به قیمت بلیت ها به ویژه در بخش پاپ نشان می دهد که 
تهیه کنندگان موســیقی به عنوان تعیین کننده  قیمت 

بلیت به مردم زلزله زده هم رحم نکردند.     
فرزاد شهســواری، رئیس انجمن موسیقی کرمانشاه  
می گویــد که در جریان جشــنواره موســیقی فجر در 
کرمانشاه، حدود   21 کنسرت فشــرده به اجرا می رسد 
که ســه مورد آن پاپ اســت. ظاهرا کنسرت های پاپ 
توانسته اند سقف اجرا  را پر کنند، اگر چه قیمت بالاتری 
نسبت به بقیه داشتند. البته سایر کنسرت ها حتی اجرای 
گروه لیان به  سرپرستی محسن شریفیان، همچنان در 
جدول فروش ایران کنسرت مشــتریان کمتری دارد. 
بهنام بانی اما چهار سانس کنسرت را در سالن کنسرت 
انتظار کرمانشاه  با قیمت 50 تا 110 هزار تومانی پر کرده 
است. به هرحال این شــب پرخاطره برای یک خانواده 
4 نفره حداقل   200 هزار تومان خرج برداشــته اســت 
و احتمالا خیلــی از تجربه آن بی نصیــب بوده اند. تالار 
انتظار کرمانشاه  حدود 560 صندلی دارد بنابراین در 4 
سانسی که کنسرت بهنام بانی برگزار شد، بیش از دو هزار 
نفر به  تماشــای او نشســتند درحالی که وزارت ارشاد، 
دبیرخانه جشنواره موسیقی فجر و تهیه کننده کنسرت، 
می  توانستند در توافقی شیرین قیمت حضورمخاطبان 
در این کنسرت را پایین بیاورند تا مردمی که احتمالا در 
 مواقع عادی توانایی شرکت در کنسرت را ندارند، حداقل 
به مناســبت جشــنواره این امکان را پیدا کنند. در این 
 شرایط اما قیمت بقیه کنســرت ها هم از 30 تا 80 هزار 
تومان متغیر است؛ یعنی  باز هم یک خانواده 4 نفره  برای 
تجربه یک شب متفاوت حداقل به 120 هزار تومان نیاز 

دارد.  
ارشاد به اجراهای کنسرت پاپ در جشنواره 

نظارت ندارد! 
همه اینها درحالی است که مسئولان ارشاد کرمانشاه 
گفته اند که هدف  از برگزاری این جشنواره ایجاد فضای 

شاد  در اســتان بعد از یک ماه عزاداری ایام فاطمیه)س(  
اســت، اما آن طور که شــهرام صارمی،  دبیــر اجرایی 
جشنواره به  »شــهروند« می گوید ارشــاد و دبیرخانه 
جشــنواره امکان نظارت بر قیمت گذاری کنسرت های 

پاپ را ندارند.
  قیمت بلیت های جشنواره در سایر استان ها را چه 

کسی تعیین می کند؟
تقریبا توافق جمعی بین ارشــاد، انجمن موسیقی و 
تهیه کننده است. البته جز کنسرت های پاپ بقیه اجراها 

 قیمت پایینی دارد. 
 دستمزد خواننده از طرف جشنواره داده می شود یا از 

فروش کنسرت برداشته می شود؟   
مناسبات مالی در بخش پاپ متفاوت است و از فروش 
بلیت مبالغ را تأمین می کنند. در بقیــه اجراها هم اگر 
 گروه از تهران به شهرســتان برود، دستمزدها از سوی 
ارشاد تهران داده می شود، اما هزینه ایاب و ذهاب و مکان 

 اسکان را ارشاد استان میزبان تقبل می کند .
  مردم کرمانشــاه به دلیل زلزله ســال ســختی را 
گذرانده اند. آیا نمی شد بودجه ای خاص برای این بخش 
 در نظر گرفته شود تا مردم با مبلغ پایین تری به تماشای 

کنسرت ها بروند؟
بخش پاپ مدیر تبلیغات و مناسبات جداگانه ای دارد، 
البته می شــد قیمت آ ن پایین تر باشد، اما متاسفانه این 
 موضوع خارج از چارچوب ها اســت؛ چون اصولا در این 

بخش مدیر برنامه هماهنگ کننده و تعیین کننده است. 
 دبیرخانه جشنواره چه نظارتی به این مسائل دارد؟

اصولا اجرا در شهرســتان ها هزینه هــای خودش را 
دارد، اما در بخشــی که در دست ما بوده حتی در تهران، 
)30  هزار تومــان( قیمتی در نظر گرفتیــم که در هیچ 
جای ایران آن را نمی بینیم و در کل 30 درصد نسبت به 

 زمان های دیگر پایین تر است .
در نهایت اما این جشنواره برای نخستین بار جز تهران 
در 15 اســتان دیگر ازجمله ســمنان، گیلان، زنجان، 
 اردبیل، اروند، لرستان و کرمانشاه به طور همزمان برگزار 
می شود و مسئولان جشــنواره معتقدند که قیمتی که 
 برای کنســرت ها در نظر گرفته اند مناسب است اما در 
مورد کنسرت های پاپ، با وجود تهیه کننده و مدیر برنامه 
 امکان نظارت و دخالت زیــادی در قیمت گذاری ندارند 
تا مردم بیشــتری در زمان جشنواره بتوانند به کنسرت 

 بروند.  

دبیر اجرایی جشنواره موسیقی فجر به »شهروند« می گوید کنسرت گذار قیمت بلیت در15 استان را تعیین کرد

  مردم کرمانشاه، لایق یک کنسرت رایگان نبودند؟

آنفالوی سرمربی، سریع و بدون ترحم  شایعه دستمزد 50 میلیون تومانی گلزار
و پرسش های بی پاسخ 

چرا سیما از شفافیت فراری است؟

پولاد امیــن| صحبت های دیروز معاون ســیما 
درباره موضوعی که ماه هاست درباره اش انواع و اقسام 
راســت ودروغ و شــایعات جورواجور در رسانه ها درج 
می شود، پرسش های فراوانی را می تواند موجب شود. 
پرسش هایی که پاسخ به آنها در رسیدن تلویزیون به 

اهدافش بی تردید نقش دارد...
مرتضی میرباقری بــا تکذیب تلویحی شــایعات 
منتشرشده درباره دستمزد خارج از عرف محمدرضا 
گلزار در برنده باش؛ گفت:   »ســلبریتی ها چارچوبی 
برای دســتمزد دارند و این گونه نیست که پرداخت ها 
رها و بدون قاعده باشد. اگرچه این اسامی در دستمزد 
یکسان نیستند، اما آنها هم براساس ضوابط و چارچوب 
دستمزد می گیرند، حتی اسپانسر هم با هماهنگی ما و 
براساس ضوابط پول پرداخت می کند. این گونه نیست 
که رســانه ملی هر عددی را بتواند به عنوان دستمزد 
پرداخت کند. واقعیت این است که وضع مالی ما چندان 

مناسب نیست.«
ادعاهای معاون سیما در شرایطی مطرح می شود که 
در چند وقت اخیر شایعات فراوانی درباره دستمزدهای 
عجیب وغریب مجریانی چون محمدرضا گلزار، حمید 
گودرزی، رامبد جوان، مهران مدیری و باقی سلبریتی ها 
منتشر شده. شــایعاتی که به عنوان مثال حکایت از 
دستمزد ماهانه نیم میلیاردی برای گلزار داشت. بامزه 
این که حتی درباره مسعود فراستی نیز چنین شایعاتی 
درج شده و برخی از رسانه ها از قول این منتقد سینمایی 
خبر از چک سفید امضای تلویزیون به مسعود فراستی 

داده اند. 
در این بین کاری به این نداریم که ادعاهای مرتضی 
میرباقری درباره مجریان و ستارگان تا چه حد درست و 
تا چه حد مصلحتی است، موضوع این است که در روز 
و روزگاری که شکسته شدن انحصار رسانه ای موجب 
شده اغلب نهادها و سازمان ها شفافیت را به عنوان امری 
ناگزیر پذیرفته  و به آن گردن نهند، صداوسیما همچنان 
در برابر شفافیت مقاومت می  کند و این تاسف بار است...

میرباقری می گوید که گلزار برای اجرای برنده باش 
50 میلیون تومان نمی گیرد. اما نمی گوید که او چقدر 
می گیرد. همچنان  که دیگرانی چون عادل فردوسی پور، 
رامبد جوان، مهران مدیری و حتی مجریان گه گاهی 
چون پژمان بازغی، امیرحسین رستمی، کامران تفتی و 
نظایر اینها هم در سایه اند و کسی واقعا نمی داند از جیب 

ملت چقدر به جیب اینها می رود.
این در حالی  اســت که برخلاف دیگر کشــورهای 
دنیا تلویزیون نه رســانه ای خصوصی که اتفاقا بودجه 
مصوب سالیانه دارد و به عبارت بهتر یک رسانه دولتی 
)به مفهوم کلی واژه( است، یعنی اگر قرار باشد در این 
مرزوبوم تنها یک سازمان به شفاف سازی گردن نهد، آن 
یک سازمان باید صداوسیما باشد که در ارتباط نزدیک و 

مستقیم با مردم نیز است...
 اما صداوســیمای ما این شــفافیت را برنمی تابد، 

درحالی که این حق مردم است که بدانند:  
1- چــرا نبایــد مردم به طــور شــفاف از بودجه و 

هزینه های برنامه ها و سریال ها مطلع باشند؟ 
2- چگونه در رســانه های غربی که تــازه از بودجه 
عمومی نیز ارتــزاق نمی کننــد، مخاطبــان از ریز 
دســتمزدها، هزینه ها و برنامه های آینده آن رسانه ها 
مطلع می شوند، اما این جا مواردی از این دست مهر فوق 

سری می خورد؟ 
3- اگر میرباقری صرفــا با توجیه محبوبیت گلزار و 
نقش مثبت او در جلب مخاطب پرداخت دســتمزد 
خارج از عرف در مورد او را منطقی می داند، آیا نمی توان 
پرسید که چرا این منطق را درباره برنامه ها و مجریانی 
که آنها نیز این کارکرد را دارند، به کار نمی گیرد؟ مثلا 
چرا این حمایت از عادل فردوسی پور که او نیز مخاطب 
بی شمار دارد، دریغ می شود؟ یا حتی از برنامه هفت که 
پتانسیل جذب مخاطب را دارد، اما هرگونه حمایتی از 

این برنامه دریغ می شود...
4- آیا برای معاون ســیما پاسخ به پرسش هایی که 
درباره بلاتکلیف ماندن سریالی چون سرزمین کهن 
وجود دارد، مهمتر و عاجل تر از موضوعی چون دستمزد 

مجری گری محمدرضا گلزار نیست؟
5- اگر جلب مخاطب از اولویت های سازمان است، 
آیا نباید به این پرسش پاســخ داد که چرا گران ترین و 
ویژه ترین سریال های صداوســیما باید به کارگردانی 
چون ورزی ســپرده شــود که نه کارهایش کیفیت 
درست دارند و نه پســند عامه را با خود دارند؟ درمورد 
سریال های مناســبتی و نوروزی هم این انحصار را به 

شکلی دیگر می بینیم...
از این پرسش ها فراوان است...

هیجان انگیز

پخش کننده فیلم »آشــغال های دوست داشــتنی« از فروش ۳۴۰ میلیون تومانــی این فیلم در دو 
روز نخست اکران  خود خبر داد .  سعید سعدی به ایســنا گفت: »در دو روز نخست اکران »آشغال های 
دوست داشتنی« در ۳۳ سینما در تهران و  شهرســتان ها، فروش آن به ۳۴۰ میلیون تومان رسید.« او با 
تأکید بر این که تعداد سینماهایی که این فیلم را نمایش خواهند داد در روزهای آینده افزایش خواهند 
 داشت، ادامه داد:   »همچنین در این دو روزِ اکران، نزدیک ۹۰ سانس فوق العاده در تهران برای این فیلم 
انجام  شده است .« فیلم سینمایی »آشغال های دوست داشتنی« به کارگردانی محسن امیر یوسفی پس از 

۶ سال توقیف، سرانجام  از چهارشنبه ۲۴ بهمن روی پرده سینما جان گرفت.  

 »آشغال های 
دوست داشتنی« 
در دو روز اکران 
۳۴۰ میلیونی شد

ره
چه

 کی روش در صفحه اینســتاگرام خود تنهــا 20 نفر را 
دنبال کرده است که در بین آنها تعدادی از بازیکنان تیم ملی 
فوتبال ایران به چشــم می خورند؛ رضا قوچان نژاد، سعید 
عزت اللهی، سامان قدوس، مرتضی پورعلی گنجی، مسعود 
شجاعی، علیرضا جهانبخش، سردار آزمون، علیرضا بیرانوند، 
سیدجلال حســینی و وحید امیری. جالب اینجاست که 
کی روش به خاطر ارتباط بسیار نزدیکی که در زمان حضور در 
ایران با علی دایی داشت، آقای گل فوتبال جهان را هم فالو کرده 
است. اما بدون تردید جنجالی ترین فرد ایرانی که کی روش 
در اینســتاگرام او را دنبال می کند، کسی نیست جز بامداد 
میرزایی، ایجنت نقل و انتقالاتی فوتبال که مدت ها در تیم ملی 
هم حضور داشت و این مربی او را به عنوان شریک تجاری خود 
معرفی کرده بود! البته فشــارهای رسانه ها و ابهامات درباره 
فعالیت های میرزایی باعث 
شــد او از تیم ملی کنار 
گذاشته شود، منتهی 
حضــور میرزایی در 
اینستاگرام کی روش 
نشــان می دهد، این 
دو نفر هنــوز با هم در 

ارتباط هستند. 
احســان   
اشکان  حاج صفی، 
علیرضــا  دژاگــه، 
میلاد  جهانبخــش، 
ســعید  محمــدی، 
امیــر  عزت اللهــی، 
مرتضــی  عابــدزاده، 
و  پورعلی گنجــی 
مسعود شــجاعی به 
همراه علی دایی هم 

دنبال کننده اکانت اینستاگرام مربی پرتغالی هستند. نکته 
قابل توجه اینجاســت که تعدادی از بازیکنانی که کی روش 
آنها را فالو کرده، جوابی به این اقدام سرمربی سابق تیم ملی 
نداده اند یا شاید او را آنفالو هم کرده باشند. هرچند نمی شود 
فهمید سیدجلال حسینی و رضا قوچان نژاد اصلا از قبل این 
مربی را فالو کرده بودند یا خیر،  اما پایان همکاری تلخ آنها با 
تیم ملی به خاطر انتخاب ها و تصمیمات حیرت انگیز کی روش 
می تواند علتی قانع کننده برای فالونکردن صفحه این مربی یا 
حتی آنفالوکردنش باشد. منتهی سوال مهم این است  که چرا 
علیرضا بیرانوند، سردار آزمون، وحید امیری و سامان قدوس 

کی روش را فالو نکرده اند. 
 حتی اگر بخواهیم نمی شود نگاهی بدبینانه به فالو نکردن 
صفحه اینستاگرام کی روش توسط این چهار بازیکن داشته 
باشیم، به ویژه همه می دانند که سردار آزمون محبوب ترین 
بازیکن کی روش بود و حمایت قاطعی هم از این مهاجم جوان 
در زمان های مختلف داشت و از طرفی علیرضا بیرانوند حتی 
برانکو ایوانکوویچ، سرمربی پرسپولیس را هم در اینستاگرام 
دنبال نمی کند. وحید امیری هم که اصولا نشان داده بازیکنی 
فعال در شبکه های اجتماعی نیست و عادت به دعوا و اختلاف 
داشــتن با کســی ندارد. ولی این که کی روش آنها را دنبال 
می  کند و توجهی به این مســأله نداشته اند در نوع خود قابل 

توجه است.
 یک اتفاق جالب دیگر اینجاست که چرا کی روش چند نفر 
از شاگردان خود را فالو کرده و بقیه را فالو نکرده است. بازیکنانی 
چون کریم انصاری فرد،  مهدی طارمی،  امید ابراهیمی،  رامین 
رضاییان،  وریا غفوری، پژمان منتظری و چند بازیکن دیگر هم 
ســال ها کنار کی روش کار کردند، اما توسط او فالو نشده اند. 
سیدجلال حسینی هم با این که هیچ وقت به صورت مستقیم 
به کی روش به خاطر خط خوردن از لیســت حمله نکرد، اما 
همه می دانند که چقدر ارتباط او با کی روش خراب شــد، اما 
آقای مربی همچنان او را در اینستاگرام فالو دارد و جالب است 

بدانید سیدجلال حتی پست اینستاگرامی حمایتی سرمربی 
سابق تیم ملی از خودش را حتی لایک هم نکرده است. 

 از زمانی هم که کی روش با کلمبیا قرارداد امضا کرده، تنها 
صفحه اینستاگرام این کشور را فالو کرده و خبری از بازیکنان 
بزرگ و شناخته شــده ای چون خامــس رودریگز،  فالکائو 
یا داوید اوسپینا نیســت. البته این انتظار می رود که با مرور 
زمان تعدادی از بازیکنان فوتبال کلمبیا هم توسط این مربی 
فالو شــوند. با این حال، احتمال آنفالو شدن بازیکنانی چون 
سیدجلال حســینی و رضا قوچان نژاد توسط کی روش هم 
وجود دارد. فقط کافی است این مربی متوجه این مسأله شود 
و اکانت آنها را در لیست دنبال کنندگان خود جست وجو کند!

شهروند| اکانت رســمی کارلوس کی روش در اینســتاگرام 467 هزار دنبال کننده دارد و او تنها 20 نفر را به اصطلاح مجازی باز ها فالو کرده است. لیست 
نفرات دنبال کننده کی روش هم نکات جالب توجهی داشت که باعث شد به نکات مهمی از آن اشاره کنیم  
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در روزهـای پـس از بـروز یک 
حادثـه، کودکان بـه حمایت و 
مراقبت بیشـتری نیـاز دارند. 
ممکن اسـت خیلی بترسـند 
و فشـار زیـادی به آنهـا وارد 

باشد. شـده 

حمید سوریان:  »ادبیات 
بهــداد تند بود ولــی با این 
وجــود در واقعیــت ماجرا 
تغییری بــه وجود نمی آید. 
بچه ها بابت  پاداش فوتبالی ها 
ناراحت نیســتند. بازیکنان تیم ملــی فوتبال هم 
تقصیری ندارند. انتهای ماجرا حقی است که واقعا  به 
خاطرش تــلاش کرده اند و زحمت کشــیده اند و 
طبیعتا پرداخت می شود. دغدغه بهداد سلیمی این 
است که چرا  منهای فوتبال و قهرمان هایی که در 
آوردگاه هــای مهــم و بــزرگ مثــل المپیــک 
افتخارآفرینی کرده اند، مورد توجه  قرار نمی گیرند. 
صحبت آنها این اســت که چرا متولی ورزش و در 
رأس آن وزارت ورزش ایــن نــگاه حمایتی و  نگاه 
درستی که نســبت به فوتبال دارند، به رشته های 

دیگر ندارند.«  

ســهیلی:    ســاعد 
»همکارانــم در ســریالِ 
»نهنگ آبــى« هر هفته با 
عشــق و تلاش ســعى 
مى کنند 60 دقیقه فیلمِ 
باکیفیت را تحویل شــما عزیزان بدهند، اما با 
تاسف شاهدیم که گاهى 36، 37 یا 38 دقیقه به 
دست شما می رســد!!! از فاصله تدوین تا منزل 
شما چه کسى 22 دقیقه فیلم را با سلیقه خود، 
تدوینِ دوباره و سانسور می کند؟! من نمی دانم ... 
نمی دانم و سخت ناراحتم، هم ناراحتم، هم گله 
دارم. خواهشا هرکی هست خودش رو معرفی و از 
این کارش دفاع کند! حداقلش اینه که با اسمتون 
آشنا می شویم و اسمتون رو به جای میثم مولایی 

)تدوینگر( می زنیم. بَده؟«

علیرضا مرزبان:   »جایی 
کــه مــا هــر روز تمرین 
می کنیم و در آن می دویم 
پر از لوله هــای نفت و گاز 
اســت، اما این  نفت و گاز 
فقط از مسجدسلیمان رد می شود اما هیچ سودی 
برای مردم این جا ندارد. متاسفانه بی پولی بیداد 
می کند  و کسی نیست تا وضع مالی ما را حل کند. 
تا این جا هر چه چک داده شده چک های شخصی 
بوده و ما به  آژانس هــای هواپیمایی، هتل ها و ... 
بدهکاریم و واقعا شــرایط ســختی را تحمل 
می کنیم. متاسفانه  نفت  مسجدسلیمان به سمت 
نابودی می رود و هیچ کس نیســت بــه داد ما 

برسد.«

وحید تاج:   »شغل من که 
همان موســیقی است در 
15 شهر ممنوع است و با 
این تفاســیر نمی توانم به 
روی صحنه بــروم. همه 

اینها باعث می شود که هنرمند بی انگیزه شود.«

نفراتی مثل سردار آزمون، سامان قدوس، علیرضا بیرانوند، وحید امیری و سیدجلال حسینی دیگر جزو فالوورهای سرمربی سابق تیم ملی نیستند  
جالب این که هیچ کدام از بازیکنان تیم ملی پست آخر کی روش را لایک هم نکردند!

کدام بازیکنان تیم ملی با کی روش قطع رابطه کردند؟
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